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Zápis
Ze shromáňděni Společenství vlastníků Angelovova 3166 _3t71,

Datum a místo konání: 2a.n.201l,18:30 h, školníjídelnaZŠ Angelovova
Přítomno: 66 vlastníků s celkovým počtem spoluvlastniclcých podílů 4 300, tJ.54,62 o/o

z celkového počtu 7 873 podílů, v tom paní Anna Cejková zasfupující spoluvlastníka SBD
Pokrok s poďlem 3,42yo.
Konstatování: Shrom ážděru je usnášeďschopné.
Pozvanky byly rozeslány v ákonné lhůtě, podkladové materiály byly k dispoáci na
www.voln)r.c/svjangelovovď. Klíčové materiály' jejícbŽ obsah byl předmětem hlasování,
byly též k dispozici pfitomným Y tištěné podobě v místě koaání.

1. K bodu 1. programu:
ShromríŽděni?ahájil a ffdil předseda qýboru Ing. Jaroslav Novotný, přivítal přítomné a
představil funkcionáře qýboru a kontrolní komise. Bylo konstatovátto, že shromráŽdění je
schopno se usniíšet. Poté bylo přikročeno k volbě zapisovatete a2 ověřovatelů zápisu. Za
zapisovatele byla navňenaMgr. Marie Kladívková,zaovéÍovatele zrápisu Karla Kamenická a

Jana Coufďová. Předsedajicí dal o návrhu hlasovat.
Výsledek hlasovúní č. I:
pro: 1007o, proti: 07o, hlasování se zilrželoz 0%" z pfftomných hlasů (podítů)
Navržení kandidáti byli schváleni.
Přítomní byli vyzvríni ř diskusi o programu jednríní shromaždění . Žaanepozrrěňující návrhy
nebyly vrurcseny' takže předsedající dď hlasovat o programu jednríní uvedeném na pozviínce.
Výsledek hlasowÍní č. 2:
pro: 1007o, proti: 07o, hlasování se zďňeloz 0"Á z přítomných hlasů (podíIů)
Navržený program jednání byl schválen. Pozvánka je přílohou č. 1 tohoto zápisu.
2. K bodu 2. programu:
d" Ing. Novotný podalpřítomným iďormaci o účetním oMobí 2010,podrobné informace

byly zveřejněrry na našem webu již v dubnu 2011 včetně Zprávy o hospodďení
společenství, staYu ťrnančních prosťedků a činnosti správce zarck2010 vypracované
SBD Pokrok na zíkladě nrandátní smlouvy.

nL Místopředsďa vyboru Miroslav Štefl a domovník Jiří Holčak přednesli zpravu o hlavních
akcích realizovaných v r. 2010.

i| Předseda kontrolni komise J. Holčák přednesl zpnávu k rďní účeerí závěrce za rok 2010.
Protože nebyly z řad přítomných vzneseny ž'ádné připomínky ani dotazry' bylo navrženo toto
usnesení:
Shromáždění projednalo a odsouhlasilo účetnÍ závěrku za rok zaÍOrzprávu o
hospodaření společenství a spnívě domu za rok 2010 a zprávu kontrolní komise.
Předsedající dal o náwhu hlasovat.
Výsledek hlasovóní č. 3:
pro: 1007o, proÍi: 07o, hlasování se zilrže|o:0"Á z přítomných hlasů (podÍIů)
Usnesení bylo schváleno.
3. K bodu 3. programu:
vL Ing. Novotný semámil přítomné s klíčovými udrílostrni od posledního jednrání.

'& Místopředseda výboru tvt. Šteft a domovník J. Holčak searrímili přítomné s akcemi
realizovanými v letošním roce.

*l' J' Holčák přednesl podrobnou iďormaci o průběhu opnry lodžíových zábtadlí.
4. K bodu 4. pro,gramu:
Ing. Novotný M. Štefl a J. Holčrík podali infomrací o náwhu rozpočfu a plánu oprav na tok
2012. Poté proběhla diskuse k jednotlivým položkrím. Výsledkem diskuse bylo pokračovat ve
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výměně lodžíových zábradlí(pokud mofuo vyměnit všechna) a zvyšit vydaje na úpravu
vchodoých prostor (pn/ní i druhé dveře současně) a nerealizovď výměnu lina v dalších
společných prostorech (přesun častky 200 tis. Kč v plránu oprav). Ing. Plchová navrhovala
odstranění 2. dveÍi a osazení vchodové stříšky' tento náwh však nezískalpodporu, taL<že

současný vchodový komfort zůstane zacltován. Podporu nezískď ani náwh rrazatep|eni
bočních stěn objektu (pí Vlasákov1pffiLBezděk). Výbor ale zjistí do pffštího jednrání

SbromráŽdění finanční niáročnost takové akce. Komplexně celou problematiku zateplováni
vysvětlil J. Holčak (panely s izolační vlstvou, termosnímky, koeficient budovy, moŽnost
dotací---) s tím, že vynaloŽené ťrnanční prosťedky by nebyly efektivně vynaloŽeny. Na nrívrh
pana Bezděka bylo hlasováno o současné opravě pnních i druhých vstupních dveří a
nepokračování ve výměně lina v dalších společných prostorech.
Výsleďek hlasowiní č. 4:
pro: 1007", proti: 07", hlasování se zdňeloz 0"Á z pfftomných hlasů (podílů)
Návrh byl schválen.
Po úpravě byl tedy ke schválení předložen náwh rozpoěfu pro rok 2a12 s těmito základními
parametry:
qL tvorba fondu opÍÍlv (dlouhodobá záLoba) z pffspevků vlastníků 1'40 mil. Kč, plrán opťÍrv

(tj. planované čerprání) 1,4 mil Kč' předpokládaný zůstatek k31.l2.2a12 cca. 1,7 mil Kč,
položkový pltán má orientační charakter, konkrétní čerpráď bude realizovríno dle
skutečných potřeb, příspěvek vlastníků se oproti roku 201 l nezvyšuje

'áa" dďšími nezúčtovatetnými položkami jsou poplatek za spnívu (149,- Kč/býměs. + DPH)
a pohotovostní (havarijní) sluŽba_ paušál 19'- Kč/býměs. v celkové výši 331 fis. Kč

qL celkové nríklady hrazené z krátkodob zaLoby (konečný růstatek je vždy 0) se očelcivají
ve qýši 4,10 mil. Kč a výnosy ve výši 108 tis. Kč, takže od vlastníků bude vybráno a
nrásledně vyričtovrino 3'99 miL Kč.

,"* uhm zučtovatelných a nezúčtovatelných úhrad se předpokl ááá 5,72 mil. Kč a je
v podstatě na úrovni roku 2011 {mírné zvýšení z důvodu ru:rěny snížené sazby DPH}

qL navrhovaný rozpočet je třeba chapď jako rámec, v němž se bude výbor zadozaru
korrtrolní komise pohybovat a přijímat taková operativní rozhodnutí, ktera zajistí
optimální frmgovríní obj ektu

Předsedající dal hlasovat o tomto náwhu usnesení: Shromáždění projednalo a odsouhlasilo
rámcový rozpočet na rok 2012rv tom plán oprav a položky rrPodkladu pro sÚanovení
záloh" na rok 20t2.
Výsledek hlasovóní č 5.:
pro: 99l8oÁ,prohz o,00vo, hlasování se zdrželo: 0,720Á z pfftomných hlasů (podílů)
Usnesení bylo schváleno.
5. K bodu 5. programu:
Přestože některé z nasledujícíchpříspěvků zazně|y již v pru&hu projednávání předchozích
bodů, jsou pro přehlednost uvedeny všechny zde:
El* M. Ryska semrímil podrobně přítomné s obsahem nďich weboqých stiánek, byly

zopakovr{ny důležité kontakty
& J. Holčrik seniámil přítomné se zíměrem pokusit se dos.'{hnout redukce křovinného

porostu na obecním pozemku sousedícím bezpmstředně s vozovkou (problérny
s parkovríním) i za cenu naší finanční spoluúčasti (do cca 30 tis. Kč) _ náwh získal
všeobecnou podporu, nicméně jde zejménaz administrativního hlediska o velmi niíročnou
akci. Na příštím jednání ShromríŽdění bude podrána informace, zda je zálměr
realizovatelný.

qli v dubnu 2012 končí funkční období zvoleného vyboru i kontrolní komise, takže bude
nezbytn'é pravděpodobně v březnu 2012 svolat Shromráždění za účelsm volby nových
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funkcioniffi. Pfftomní byli vyzvríni , aby wážili svou účast na správě nďeho objektu a
nawhli vhodné kandidáty.

*! bylo odsouhlaseno další přistavení kontejneru pro velký odpad ještě v tomto roce - zajistí
J. Holčák

al' Ing. Plchová podrobně popsďa opakující se zívady ve firnkčnosti výtahu ve vchodu 3 168
_ bude reklamováno u firmy Vertikal _ J. Holčrík a M. Štefl

*b J. Holčrák přítomné sezrámil s některými praktickými zlaršenostmi apoznatky, které
získal v prriběhu výkonu funkce domovníka od ledna tohoto rokq kdy na}rradil Dr. Vacka
ftontejnery, suterény, úklid' kontakty, řešení problémů, hlašení závad...}

e& paní Novi{ková (kůerá zajišťuje téŽ tlklid) apelovala na dodrŽoviání čistoty, neničení
společného majetku a slušné choviíní

n* bude provedena kontrola a aktualizace databáup aktivních vstupníků

Po vyčerp:íní progmmu jďftání ukončil Ing. Novotný a poděkoval všem pfftomaým zaúčast a
zájem' s jakým ke společné problematice přisfupovďi.
Po ukončení jednríní se členové výboru a kontrolní komise věnovali ještě někteqim
konkrétním problernům jednotlivých vlastrríků převážrrě technického a administrativního
chara]<teru. Připomínráme nejrychlejší a nejspolehlivější způsob komunikace _ e_mail:
wj.angelovova@email.cz

Příloha č. l: Pozviínka
Příloha č.2:Prczenční listina s vyzračením hlasovríní
Pffloha č. 3: Plán oprav narok2012
Příloha č. 4: Ro7počet na rok20l2

originríl zápisu se všemi přílohami buóe založen na SVJ a kopie bude pos$rtnuta správci.
Zápis bez pffloh bude distribuován všem vlastníkům a umístěn rovněŽ na nďem webu
http ://www.volny. c/svj aneelovovď
Zde budou umístěny i všechny přílohy a materirály. Dokurrenty v listinné podobě lze vyžádat
u Mgr. Marie Kladívkové.

Zapsala:

ověřily:

Mgr. Marie Kladívková p ó/."rJ

Karla Kamenická

l/a^"4

Angelovova 3í69l/, l43 00 Praha 4í2
lčo: z5ío79ol, Dtč| cz75107961 

'j.svj.angeloy-ova@email.cz ,i
http ://www. volnv. czJsvjan gelovovď
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